
Herlev
Kommune

Kildegårdskolen
Telefon

44 52 55 50
44 52 56 00

Kildegårdskolens - Skolebestyrelsesmøde

Mødeindkaldelse Dato: 19. januar 2023 Tid: 17:00-20:00

Mødested, afd. Vest (flyttet til vest pga nytårskur)

Forplejning Skolen

Skolebestyrelsens
medlemmer:

Marie Topp, Ask Josephsen, Lisbeth Hædersdal, Camilla Tvernø, Knud Frederiksen, Anja
Grindsted, Janne Petersson, Pia Larsen, Kristine Saabye Schandorph, Mathias Agtbøl,
Ledion Osmani

Kommunalbestyrelsens
repræsentant

Hanne Bjørn

Tilstede
Marie Topp, Lisbeth Hædersdal, Camilla Tvernø, Knud Frederiksen, Janne Petersson, Pia
Larsen, Kristine Saabye Schandorph, Mathias Agtbøl,

Afbud Ask Josephsen, Anja Grindsted,

Ikke meldt afbud

Referent Jonas Skjødt

Ordstyrer Janne

Indbudte

Dagsorden
1. Kl. 17.00 Nytårskur 2

2. Kl. 18:00 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af mødeleder og ordstyrer 2

3. Kl. 18.05 Aftale om video efter mødet 2

4. Kl. 18:05 Meddelelser 2

5. Kl. 18:20 Status på Nordea fondsansøgning 2

6. Kl. 18:40 Orientering om suppleringsvalg 3

7. Kl. 19:00 Opsamling på principper 3

8. Kl. 19:45 Indkomne forslag 4

9. Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen 4

10. Næste møde d. 28. februar 2023 4

11. Evt. 4
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1. Kl. 17.00 Nytårskur

Nytårskur med bestyrelse, ledelse og sekretariat.

2. Kl. 18:00 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af
mødeleder og ordstyrer

Referat: er godkendt

Mødeleder: Janne

3. Kl. 18.05 Aftale om video efter mødet

Referat: Marie og Janne laver video

4. Kl. 18:05 Meddelelser

Elevråd

Mødet i udskolingen blev aflyst

Medarbejderrepræsentanter

● SFO vest er i gang med et udviklingsarbejde vedr aktiviteter i SFOen
● Danmarksindsamling er ved at blive planlagt - dato 2/2 2023
● Stilling der skal besættes i udskoling er slået op

Ledelse

● Fuldtallig ledelse pr ½. Velkommen til Persheng Jamour, der skal være souschef og afdelingsleder på
mellemtrin øst

● Regnskab 2022 og budget 2023: Vi har et endeligt regnskab i start februar og har det på det kommende
bestyrelsesmøde. Vi forventer en regulering ift børnetallet i SFO, der har været frosset inde siden før corona. I
den periode er vi gået fra 5 til 4 klasser pr årgang i indskolingen.

● Vi havde et opslag om nøgenbilleder, der florerede blandt de ældste elever. Det er vigtigt at tale med sine
børn om at det er strafbart at dele kompromitterende billeder mod nogens vilje.

Bestyrelsesformand

Skoleråd

Sammen om Skolen

● Kick off i medborgerhuset
○ Deltagelse af politikere, forældrerepræsentanter, elever, fagforeninger, ledelser. Fra KGS deltager

Marie Topp som repræsentant for forældrebestyrelserne i Herlev og Mathias som repræsentant for
eleverne

○ Mediedækket af Skolemonitor, Herlev Bladet og kommunens hjemmeside

Andet
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5. Kl. 18:20 Status på Nordea fondsansøgning

Ansvarlig: Jonas, Ask, Marie

Baggrund:

I efteråret har forældrerepræsentanter i bestyrelsen i samarbejde med skolens ledelse ansøgt NordeFonden om
medfinansiering af opgradering af udearealer til SFO/klub/skole. Ansøgningen er imødekommet med de 600.000 vi
søgte om - virkelig dejligt! Midlerne er givet under arbejdstitlen “Udeleg, bevægelse og fællesskaber - hverdag i
trivsel”. Der skal laves en endelig plan for projektet og rammerne for mere udeliv i SFO og klub.

Formål:

Skolebestyrelsen

- orienteres om udkast til plan for det videre arbejde med projektet
- drøfter det overordnede projekt i forbindelse med ansøgningen, herunder opmærksomheder, ønsker mv.  jv.

bilag.
- Drøfter kommunikation omkring projektet og nordeafondens bevilling.

Bilag (kan kun læses af bestyrelsen):

Ansøgningsskema_Kvittering.pdf

Referat:

Midlerne er målrettet SFO og klub og skal dække vest. På øst er der netop opsat pannabaner og der arbejdes med
udearealerne ifbm det kommende byggeri af plejecenter. Bestyrelsen er også opmærksom på udskolingens udearealer
- det skal dækkes af skolens konto.

Der har været afholdt et orienteringsmøde fra Nordea Fonden, hvor de skoler og daginstitutioner der har fået midler
kunne deltage. Midlerne skal medfinansieres af skolens midler.

Bestyrelsen beslutter at etablere et sammen om skolen forum, der kan arbejde videre med projektet med deltagelse af
2 forældre, 2 elever, 2 ledelse og 2 medarbejdere. Der udsendes en orientering om det til forældre.

Bestyrelsen kontakter Herlev Bladet

Bestyrelsen ønsker at “gryderne” ved vest fortsat kan bruges som rekreativt/grønt område for skolens elever. Dette
skrives til kommunalbestyrelsen inden næste møde.

6. Kl. 18:40 Orientering om suppleringsvalg

Ansvarlig: Valgbestyrelsen og Jonas

Baggrund:

Anja har valgt at trække sig som forældrerepræsentant i bestyrelsen. Da der ikke er valgt nogle suppleanter, skal der
derfor afholdes suppleringsvalg. Valgbestyrelsen fra seneste valg genopstår derfor.
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Formål:
Skolebestyrelsen

- Præsenteres for og drøfter proces for suppleringsvalg
- Drøfter opmærksomheder og ønsker for det kommende suppleringsvalg

Bilag:

Referat:

Suppleringsvalg: valgmøde 28/2 kl 20 - både fysisk og virtuelt. Hvis der ikke kan blive enighed om rækkefølge blandt
kandidaterne, udskrives der online valg efterfølgende.

Bestyrelsen medlemmer laver en beskrivelse af deres motivation for bestyrelsesarbejdet, der sendes ud til forældrene.

7. Kl. 19:00 Opsamling på principper

Ansvarlig: Marie

Baggrund:

Bestyrelsen er langt med arbejdet med et princip for kommunikation, og der er igangsat et arbejde omkring princip for
trivsel. Dertil er der en række principper, bestyrelsen tidligere har aftalt at lave en mindre opdatering af.
Forældrerepræsentanterne har afholdt arbejdsdag d. 15. januar for at komme nogle skridt videre med alle delene.

Formål:
Skolebestyrelsen

- Orienteres om den igangværende proces med input fra medarbejdere og ledelse til arbejdet med princip for
kommunikation

- præsenteres for det arbejde, forældrerepræsentanterne har nået på deres arbejdsdag, dvs. en gennemgang af
de principper, der er arbejdet med.

- Samler op på hvad det arbejdes med frem mod sommerferien.

Referat:

Bestyrelsen har afholdt en arbejdsdag hvor principperne blev gennemgået.

Princip for kommunikation er i proces. Pt hos medarbejderne.

Princip for trivsel: Der etableres en styregruppe med Ask, Lisbeth, Jonas. Der etableres et sammen om skolen forum
derefter

Princip for klassedannelse: udskydes til efter sommer for at få erfaringer fra i år med

8. Kl. 19:45 Indkomne forslag

Ansvarlig: Marie

Følgende forslag er modtaget:
Forældrehenvendelse om, hvorvidt skolen eller bestyrelsen har mulighed for at rejse opmærksomhed på, at bustiderne
for bus mod Herlev nord giver unødig meget ventetid om eftermiddagen efter eleverne har fået fri.

Formål:

Skolebestyrelsen drøfter forslag, herunder om og hvordan der arbejdes videre med dem.
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Referat:

Bestyrelsen eller skolen har ikke mulighed for at rejse problemstillingen over for busselskabet.

9. Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen
Godt at bestyrelsesmødet er rykket til 17-20

10.Næste møde d. 28. februar 2023

Budget og regnskab

Princip for kommunikation - tilbagemelding fra medarbejdere

Evt. princip for trivsel

Valgmøde kl 20

Kommende forældrearbejdsdag

11.Evt.

Konkurrence om at lave et logo

Opmærksomhed på de ukrainske elever og deres forældre. Forslag om at etablere “mentor” kontaktforældre til
klasserne. Se gerne “bedst sammen” hjemmeside.
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